
Zápis č. 9/9/2013 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
19. septembra 2013 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Igor Gallo, Dóra Hushegyiová, Jozef Chudík, Michal 
Jesenko, Martin Kabát, Martin Kákoš, Peter Kubica, Ildikó Nagy, Vladimír Slovák 
Hostia:  
Ing. Václav Mika – generálny riaditeľ RTVS 
PhDr. Daniela Migrová – riaditeľka Sekcie GR RTVS 
Ing. Marián Guľa – zástupca riaditeľky Sekcie ekonomiky RTVS 
Mgr. Tibor Búza – riaditeľ Sekcie programu RTVS 
Vincent Štofaník – riaditeľ Sekcie programu SRo 
Miesto konania: Bratislava, Mýtna 1, zasadačka GR RTVS na 6. posch. 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda Rady RTVS I. Gallo. Na začiatku rokovania 
privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 8 členov  Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa.  
 
I. Gallo navrhol doplniť do programu ako bod č. 6 „Návrh Dodatku č. 2 k Zmluve so štátom na 
roky 2013 – 2017 a dal hlasovať o tomto návrhu. 
Členovia Rady RTVS vyslovili súhlas s týmto návrhom. 
I. Gallo dal hlasovať o návrhu programu: 
Uznesenie č. 93/2013: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v navrhnutom znení:  

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca M. 
Jesenko);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca P. Kubica); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca P. Kubica);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

5. Návrh zmeny Dodatku č. 1 MK – 139/2012/M k Zmluve so štátom na rok 2013 – 2017 
(spravodajca M. Kabát) 

6. Návrh Dodatku č. 2 k Zmluve so štátom na rok 2013 - 2017 
7. Východiská rozpočtu RTVS na rok 2014 (spravodajca I. Gallo) 
8. Prehľad plnenia Zmluvy so štátom za I. polrok 2013 (spravodajca M. Jesenko) 
9. Správa o stave výberu úhrad za služby verejnosti poskytované RTVS za I. polrok 2013 

(spravodajca P. Kubica) 
10. Správa o plnení a realizácii programového konceptu RTVS za I. polrok 2013 

(spravodajca M. Kákoš) 
11. Vyhodnotenie vysielania RTVS v rámci letnej programovej štruktúry (spravodajcovia 

P. Chudík a I. Nagy) 
12. Voľba podpredsedu Rady RTVS 
13. Sťažnosti a podnety 
14. Rôzne 

 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy / 
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Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / V. Slovák / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že uznesenia č. 89 a č. 90 boli splnené a ostatné uznesenia nemajú 
charakter plnenia a nevyhodnocujú sa.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 94/2013: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

47./2011 Úloha trvá, vyhodnotí sa 
priebežne Diskusia o regionálnych štúdiách 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

33./2013 
Plní sa priebežne. Štvrťročné predkladanie správy o aktuálnom stave 

výberu úhrad za služby verejnosti poskytované 
RTVS 

53./2013 Úloha trvá. predloženie strednodobého plánu obnovy majetku 
RTVS. T: do 31.10.2013. 

81. Nevyhodnocuje sa.  
82. Nevyhodnocuje sa.  
83. Nevyhodnocuje sa.  
84. Nevyhodnocuje sa.  
85. Nevyhodnocuje sa.  
86. Nevyhodnocuje sa.  
87. Nevyhodnocuje sa.  
88. Nevyhodnocuje sa.  

89. Splnené. Predloženie Správy o činnosti Rady RTVS za I. 
polrok 2013 Výboru NR SR pre kultúru a médiá 

90. Splnené. Predloženie Správy o činnosti RTVS za I. polrok 
2013 Výboru NR SR pre kultúru a médiá 

91. Nevyhodnocuje sa.  
92. Nevyhodnocuje sa.  

 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / V. Slovák / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
V. Mika informoval o personálnych zmenách v manažmente RTVS. Rozhodnutie poveriť 
vedením Sekcie programu SRo V. Štofaníka je jeho osobné rozhodnutie a verí, že V. 
Štofaník prijme výzvy, ktoré pred ním stoja. 
V. Štofaník sa krátko predstavil členom Rady RTVS. Informoval, že k 19.8. bola ukončená 
spolupráca s K. Horváthom – vedúcim Odboru vlastnej tvorby, s R. Pepuchom – vedúcim 
Odboru hudby a špecializovaných programov a s R. Andrisom – riaditeľom Sekcie 
umeleckých programových služieb. S účinnosťou od 1.9. nastúpili na tieto pozície I. Burlas – 
vedúci Odboru hudby a špecializovaných programov. Ostatné pozície sú zatiaľ neobsadené, 
ale prišlo k viacerým presunom na pozíciách tímlídrov. Ďalej uviedol, že šéfdramaturgom 
Rádia Slovensko sa stal Ľ. Černák, šéfdramaturgom Rádia Regina M. Hanáček 
a šéfdramaturgom na Rádiu Devín sa stala E. Reiselová, ktorá je zároveň poverená riadením 
Sekcie umeleckých programových služieb. 
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V. Mika informoval členov Rady RTVS o návšteve kolegov z Českého rozhlasu 12. a 13.11. 
O programe bude informovať neskôr. 
M. Jesenko informoval o účasti na rokovaní Výboru pre kultúru a médiá (VKM) 27.8., kde sa 
zúčastnil na prerokovaní správ o činnosti Rady RTVS a RTVS za I. polrok 2013. 
Skonštatoval, že členovia VKM navrhovali, aby sa do polročných správ Rady RTVS dávalo aj 
vyhodnotenie plnenia programovej služby RTVS, ktorá sa teraz robí raz ročne.  
Ďalej ako predseda DK Rady RTVS informoval o poslednom rokovaní DK. Okrem bodov, 
ktoré sa budú prerokovávať aj na tomto zasadnutí rokovala DK o prehľade súdnych sporov 
RTVS a o stave nepotrebného majetku RTVS. Podrobne informoval členov rady 
o informáciách, ktoré boli DK predložené. 
 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
V. Mika skonštatoval, že z pohľadu hospodárenia sa pokračuje v nastavenom trende 
vyrovnaného hospodárenia. 
M. Guľa informoval o aktuálnom čerpaní záväzných ukazovateľov rozpočtu. Skonštatoval, že 
RTVS plní všetky stanovené ukazovatele na tento rok. Príjmy sú na úrovni 71,65% 
a výdavky na úrovni cca 50%.  
T. Búza skonštatoval, že programová sekcia STV si plní všetky zákonné predpisy a normy. 
Uviedol, že o konkrétnom plnení letnej programovej štruktúre bude informovať v bode č. 11, 
ktorý je jej venovaný. 
V. Štofaník mimo letnej štruktúry poznamenal, že je viac politickej publicistiky na Rádiu 
Slovensko a v rámci jesennej štruktúry pokračujú programy v premiérovom režime. 
Informoval aj o novej relácii na Rádiu Regina „Slováci vo svete“. Medzi neplánované zmeny 
vo vysielacej štruktúre možno podľa neho zaradiť operatívne reagovanie na úmrtia 
významných osobností z oblasti kultúry.  
I. Gallo požiadal GR RTVS, či by mohol manažment aj proaktívne predkladať informácie 
o jednotlivých programových štruktúrach, pretože V. Štofaník už hovoril o jesennej štruktúre 
a rada ju nemala. 
 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 95/2013: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / V. Slovák / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
V. Mika odprezentoval predložený návrh na prenájom.  
M. Jesenko, ako spravodajca k tomuto bodu uviedol, že aj na rokovaní DK sa preberali 
konkrétne informácie o jednotlivých prenájmoch. Skonštatoval, že DK sa zhodla na tom, že 
nemá žiadne k výhrady k predmetnému materiálu a odporúča Rade RTVS tento nájom 
schváliť. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 96/2013: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. c) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku: 
RTVS, organizačná zložka Slovenský rozhlas 
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Nájomca: Bratislava Music Services, s.r.o. 
Predmet nájmu:  nájom nebytového priestoru, ktorý sa nachádza v objekte na Benediktiho ul. 
č. 5, Bratislava, miestnosť č. 515 o celkovej výmere 15,0 m2 

Účel užívania predmetu nájmu: kancelária 

Pôvodná doba nájmu od 1.8.2006 na dobu neurčitú 
zmluva uzatvorená 18.7.2006 

Navrhovaná doba nájmu 
Dodatku č. 7 

od 1.10.2013 na dobu neurčitú 

Pôvodná cena nájmu                          1.545,00 eur bez DPH ročne 
Navrhovaná cena nájmu 1.545,00 eur bez DPH ročne 
Pôvodná cena nájmu za m²                         103,00 eur/m² bez DPH ročne – kancelária 
Navrhovaná cena nájmu za m² 103,00 eur/m² bez DPH ročne – kancelária 
Pôvodná cena služieb 649,00 eur bez DPH ročne     
Navrhovaná cena služieb 643,00 eur bez DPH ročne    
Pôvodná cena inventáru 0,00 eur bez DPH ročne 
Navrhovaná cena inventáru 0,00 eur bez DPH ročne 
Pôvodná výpovedná lehota 1-mesačná v prípade neplatenia, 3-mesačná v ostatných 

prípadoch  
Nová výpovedná lehota 1-mesačná 
Inflačné zohľadnenie Áno 
 
Nájomca: inglés, s.r.o. 
Predmet nájmu:  nájom nebytového priestoru, ktorý sa nachádza v objekte na Benediktiho ul. 
č. 5, Bratislava, miestnosť č. 423 o celkovej výmere 14,0 m2 

Účel užívania predmetu nájmu: kancelária 

Pôvodná doba nájmu od 20.1.2006 na dobu neurčitú 
zmluva uzatvorená 16.1.2006 

Navrhovaná doba nájmu 
Dodatku č. 5 

od 1.10.2013 na dobu neurčitú 

Pôvodná cena nájmu                          1.400,00 eur bez DPH ročne 
Navrhovaná cena nájmu 1.400,00 eur bez DPH ročne 
Pôvodná cena nájmu za m²                         100,00 eur/m² bez DPH ročne – kancelária 
Navrhovaná cena nájmu za m² 100,00 eur/m² bez DPH ročne – kancelária 
Pôvodná cena služieb 637,00 eur bez DPH ročne     
Navrhovaná cena služieb 600,00 eur bez DPH ročne    
Pôvodná cena inventáru 0,00 eur bez DPH ročne 
Navrhovaná cena inventáru 0,00 eur bez DPH ročne 
Pôvodná výpovedná lehota 1-mesačná v prípade neplatenia, 3-mesačná v ostatných 

prípadoch  
Nová výpovedná lehota 1-mesačná 
Inflačné zohľadnenie Áno 
 
Nájomca: Jana Markovičová – Kaderníctvo JM 
Predmet nájmu:  nájom nebytového priestoru, ktorý sa nachádza v objekte na Benediktiho ul. 
č. 5, Bratislava, miestnosť č. 21 o celkovej výmere 30,0 m2 

Účel užívania predmetu nájmu: prevádzkovanie kaderníctva 

Pôvodná doba nájmu od 1.2.2005 na dobu neurčitú 
zmluva uzatvorená 13.1.2005 

Navrhovaná doba nájmu od 1.10.2013 na dobu neurčitú 
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Dodatku č. 6 
Pôvodná cena nájmu                          3.480,00 eur bez DPH ročne 
Navrhovaná cena nájmu 3.480,00 eur bez DPH ročne 
Pôvodná cena nájmu za m²                         116,00 eur/m² bez DPH ročne – kaderníctvo 
Navrhovaná cena nájmu za m² 116,00 eur/m² bez DPH ročne – kaderníctvo 
Pôvodná cena služieb 892,00 eur bez DPH ročne     
Navrhovaná cena služieb 982,00 eur bez DPH ročne    
Pôvodná cena inventáru 0,00 eur bez DPH ročne 
Navrhovaná cena inventáru 0,00 eur bez DPH ročne 
Pôvodná výpovedná lehota 1-mesačná v prípade neplatenia, 3-mesačná v ostatných 

prípadoch  
Nová výpovedná lehota 1-mesačná 
Inflačné zohľadnenie Áno 
 
Nájomca: BLAHO-BYT, spol. s.r.o. 
Predmet nájmu:  nájom časti nehnuteľnosti (stojisko na 2 kontajnery),  nachádzajúcej sa  na 
parcele č. 7881/2, kat. územie Bratislava – Staré mesto, zapísaná na liste vlastníctva č. 356 
Katastrálneho úradu v Bratislave – Správa katastra pre hl. mesto SR Bratislavu o celkovej  
výmere 4,0 m2 

Účel užívania predmetu nájmu: stojisko na 2 kontajnery 

Pôvodná doba nájmu od 1.11.2012 na dobu neurčitú 
zmluva uzatvorená 18.10.2012 

Navrhovaná doba nájmu 
Dodatku č. 1 

od 1.10.2013 na dobu neurčitú 

Pôvodná cena nájmu                          100,00 eur bez DPH ročne 
Navrhovaná cena nájmu 100,00 eur bez DPH ročne 
Pôvodná cena nájmu za m²                         25,00 eur/m² bez DPH ročne – stojisko 
Navrhovaná cena nájmu za m² 25,00 eur/m² bez DPH ročne – stojisko 
Pôvodná cena služieb 0,00 eur bez DPH ročne     
Navrhovaná cena služieb 0,00 eur bez DPH ročne    
Pôvodná cena inventáru 0,00 eur bez DPH ročne 
Navrhovaná cena inventáru 0,00 eur bez DPH ročne 
Pôvodná výpovedná lehota 1-mesačná  
Nová výpovedná lehota 1-mesačná 
Inflačné zohľadnenie Áno 
 
Nájomca: Paralympijská marketingová spoločnosť, s.r.o. 
Predmet nájmu:  nájom nebytového priestoru, ktorý sa nachádza v objekte na Benediktiho ul. 
č. 5, Bratislava, miestnosti č. 215, 215A, 216, 217, 218, 222A, 222B, 223, 224, 238 a sklad 
o celkovej výmere 192,0 m², nájom nehnuteľnosti – parkovacie miesto o celkovej výmere 10 
m², nachádzajúce sa na Benediktiho ul. č. 5, Bratislava   

Účel užívania predmetu nájmu: kancelárie, sklad, parkovanie 

Pôvodná doba nájmu od 1.8.2012 na dobu neurčitú 
zmluva uzatvorená 25.7.2012 

Navrhovaná doba nájmu 
Dodatku č. 1 

od 1.10.2013 na dobu neurčitú 

Pôvodná cena nájmu                          17.415,00 eur bez DPH ročne 
Navrhovaná cena nájmu 16.140,00 eur bez DPH ročne 
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Pôvodná cena nájmu za m²                         85,00 eur/m² bez DPH ročne - kancelárie 
20,00 eur/m² bez DPH ročne - sklad  
60,00 eur/m² bez DPH ročne – parkovacie miesto  

Navrhovaná cena nájmu za m² 85,00 eur/m² bez DPH ročne – kancelárie 
20,00 eur/m² bez DPH ročne – sklady 
60,00 eur/ m² bez DPH ročne – parkovacie miesto 

Pôvodná cena služieb 8.926,00 eur bez DPH ročne     
Navrhovaná cena služieb 8.166,60 eur bez DPH ročne    
Pôvodná cena inventáru 0,00 eur bez DPH ročne 
Navrhovaná cena inventáru 0,00 eur bez DPH ročne 
Pôvodná výpovedná lehota 1-mesačná  
Nová výpovedná lehota 1-mesačná 
Inflačné zohľadnenie Áno 
 
Nájomca: Slovenský paralympijský výbor 
Predmet nájmu:  nájom nebytového priestoru, ktorý sa nachádza v objekte na Benediktiho ul. 
č. 5, Bratislava, miestnosti č. 202, 203, 204, 205, 207, 208, 209, 210, 211, 212,  o celkovej 
výmere 179,0 m2, nájom nehnuteľnosti – parkovacie miesta o celkovej výmere 50 m ², 
nachádzajúce sa na Belopotockého ulici, Bratislava 
Účel užívania predmetu nájmu: kancelárie, parkovanie 

Pôvodná doba nájmu -  
Navrhovaná doba nájmu  od 1.10.2013 – do 30.9.2018 

 
Pôvodná cena nájmu                          - 
Navrhovaná cena nájmu 13.024,00 eur bez DPH ročne 
Pôvodná cena nájmu za m²                         -  
Navrhovaná cena nájmu za m² 56,00 eur/m² bez DPH ročne – kancelárie 

60,00 eur/m² bez DPH ročne – parkovacie miesto  
Pôvodná cena služieb -     
Navrhovaná cena služieb 8.121,23 eur bez DPH ročne    
Pôvodná cena inventáru - 
Navrhovaná cena inventáru - 
Pôvodná výpovedná lehota -  
Nová výpovedná lehota 3-mesačná 
Inflačné zohľadnenie Áno – parkovacie miesta, nie - kancelárie 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / V. Slovák / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
V. Mika odprezentoval predložený materiál. Informoval, že je viac prebiehajúcich verejných 
obstarávaní, ktoré korešpondujú s plnením investičného plánu. 
A. Doležal podal konkrétne informácie o jednotlivých obstarávaniach. 
P. Kubica, ako spravodajca k tomuto bodu uviedol, že je pozitívne, že RTVS ide čerpať 
eurofondy. Upozornil však na riziko, že nebudú predfinancované, ale refundované a o to 
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väčší tlak tam treba vyvinúť. Rovnako pozitívne hodnotil vplyv elektronickej aukcie pri 
verejnom obstarávaní. 
M. Kákoš požiadal o podrobnosti k novému grafickému systému a v akom horizonte bude 
financovaný. 
A. Doležal vysvetlil, že momentálne RTVS nemá žiaden grafický systém. Financovanie tohto 
projektu sa dá štruktúrovať na dlhšie časové obdobie. 
I. Nagy sa spýtala, či rekonštrukcia zdravotného strediska prebehne do konca roka, ako to 
bolo naplánované. 
D. Migrová odpovedala, že stavebné práce by mali byť ukončené v plánovanom termíne. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 97/2013: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / V. Slovák / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h) 
zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS 
V. Mika odprezentoval predložené informácie. Skonštatoval, že sa darí ísť v súlade 
s predloženým investičným plánom.  
J. Chudík k spolupráci so SFÚ uviedol, že je pre neho nepochopiteľné, že RTVS ako 
verejnoprávna inštitúcia musí presúvať financie za diela, ktoré sú súčasťou kultúrneho 
dedičstva národa, štátnej organizácii riadenej Ministerstvom kultúry. Myslí si, že toto je 
priestor pre Radu RTVS na riešenie. 
V. Mika uviedol, že by bol naklonený predloženej myšlienke, ale v reálnom konkurenčnom 
prostredí si to nevie reálne predstaviť.  
T. Búza upozornil, že SFÚ spravuje predovšetkým diela z filmovej tvorby a nie z televíznej 
tvorby a pri súčasnej európskej legislatíve by sa nápad J. Chudíka nedal realizovať. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 98/2013: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného 
záväzku v zmysle § 15 ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / V. Slovák / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
V. Mika odprezentoval predložený materiál. 
M. Kabát sa spýtal, či sa dobré vzťahy s ČT prejavujú aj pri nákupe licenčných a vysielacích 
práv na niektoré diela. 
V. Mika odpovedal, že nejakým spôsobom sa prejavujú, ale aj ČT má svoj cenník, podľa 
ktorého postupuje. 
D. Hushegyiová sa spýtala na podrobnosti k vypracovaniu projektu k „Svet okolo nás“. 
T. Búza vysvetlil, že ide o štandardné vypracovanie projektovej dokumentácie 
k publicistickému cyklu, ktorý je dlhodobým procesom. 
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I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 99/2013: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / V. Slovák / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
f. rôzne 
Návrh na odpis pohľadávky RTVS: 
M. Jesenko uviedol, že DK sa predmetným materiálom zaoberala, ale potrebuje si ešte 
niektoré podrobnosti s manažmentom dovysvetľovať. 
V. Mika odprezentoval predložený materiál a vysvetlil, že ide o projekt starší ako 10 rokov. 
Myslí si, že ak boli naplnené všetky právne kroky a neexistuje žiaden spôsob ako túto 
pohľadávku vymôcť, tak navrhuje odpísanie tejto pohľadávky. 
M. Guľa podrobne informoval o vývoji tohto projektu.  
M. Kákoš sa spýtal, či nie je žiadna šanca uspieť v súdnom konaní. 
M. Guľa uviedol, že nie, pretože takáto pohľadávka je premlčaná po 4 rokoch a toto je 12 
ročná záležitosť. 
P. Kubica sa spýtal, či RTVS ešte stále spolupracuje s touto spoločnosťou. 
T. Búza uviedol, že boli pozastavené všetky projekty s touto spoločnosťou, ale nevylučuje, že 
v budúcnosti sa takáto spolupráca nevyskytne, pretože v súčasnosti ani nevie určiť mieru 
zavinenia na tomto prípade. 
I. Gallo sa spýtal, či toto sú prvé podniknuté kroky zo strany RTVS. 
T. Búza uviedol, že boli nejaké kroky aj v minulosti, ale nebolo to dotiahnuté do konca.  
M. Jesenko sa spýtal, aké opatrenia sa vykonajú, aby sa toto neopakovalo. Ďalej sa 
zaujímal, koľko má RTVS ešte takýchto pohľadávok po splatnosti. 
V. Mika skonštatoval, že takéto veci sa dostanú na Radu RTVS preto, lebo manažment chce 
vyčistiť stôl. Rozhodnutím GR RTVS bola zriadená komisia pre riešenie súdnych sporov 
a RTVS má všetky súdne spory pod kontrolou. V súčasnosti má RTVS taký štandard zmlúv, 
že by sa takéto prípady nemali stávať a práva RTVS sú chránené štandardnejšie ako 
v minulosti. 
I. Gallo sa spýtal, či dostala teraz DK dostatok informácií. 
M. Jesenko uviedol, že na základe predložených informácií sa dokáže rozhodnúť a nie je 
o čom diskutovať.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 100/2013: 
Rada RTVS v zmysle § 13 ods. 1 písm. k) zákona č. 176/2004 Z. z. o nakladaní s majetkom 
verejnoprávnych inštitúcií vyslovuje súhlas s návrhom na odpísanie pohľadávky RTVS voči 
obchodnej spoločnosti ALEF Film a Media GROUP, s.r.o. v celkovej sume 79 665,41 €. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / V. Slovák / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
I. Gallo požiadal o informácie k aktuálnemu stavu ohľadom spoločnosti Plus Production, 
o ktorej sa rokovalo na aprílovom rokovaní, kde sa zistilo, že táto spoločnosť predáva veci, 
na ktoré má autorské práva RTVS. 
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V. Mika navrhol počkať na príchod vedúceho Odboru právneho, ktorý má o tom viac 
informácií. 
 
Návrh kandidátov na členov Dozornej rady Media RTVS, s.r.o.  
I. Gallo informoval, že Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. n) navrhuje kandidátov na 
členov dozornej rady obchodnej spoločnosti, ktorá je vyberateľom úhrady za služby 
verejnosti v oblasti vysielania poskytované RTVS podľa osobitného predpisu, a navrhuje 
kandidátov na členov dozorného orgánu inej obchodnej spoločnosti podľa § 6 ods. 2, ak sa v 
nich dozorný orgán zriaďuje. V tomto zmysle aj prišiel od manažmentu RTVS list, v ktorom 
žiadajú o návrhy na členov do DR. Zmena súvisí s už odprezentovanými zmenami 
v manažmente RTVS. Odporúčajú R. Doehring, T. Búzu a A. Doležala.  
Členovia Rady RTVS nemali námietky voči predloženému návrhu. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 101/2013: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. n) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS navrhuje ako 
kandidátov do dozornej rady dcérskej spoločnosti RTVS, Media RTVS, s.r.o.: Radku 
Doehring, Tibora Búzu a Andreja Doležala. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / V. Slovák / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
5. Návrh zmeny Dodatku č. 1 MK – 139/2012/M k Zmluve so štátom na rok 2013 –  

2017 
I. Gallo uviedol, že materiál predložený v zmysle § 8 ods. 1 písm. i), ktorý hovorí, že Rada 
RTVS prerokúva návrh zmluvy o obsahoch, cieľoch a zabezpečení služieb verejnosti v 
oblasti rozhlasového vysielania a návrh zmluvy o obsahoch, cieľoch a zabezpečení služieb 
verejnosti v oblasti televízneho vysielania (ďalej len "zmluva so štátom") a návrh dodatku k 
zmluve so štátom na príslušný kalendárny rok, ktorý je totožný s rozpočtovým rokom, a 
zaujíma k nim stanovisko. Materiál obsahuje dve časti: 
1. Samotný návrh na zmenu dodatku č. 1 na rok 2013, ktorý podľa informácie od 
manažmentu vyplynul so zmien v programovej štruktúre. 
2. Dohodu o započítaní vzájomných pohľadávok Ministerstva kultúry a RTVS, ktoré vznikli 
nerealizovaním nového pôvodného programu podľa Dodatku na rok 2013 a pohľadávkou 
RTVS voči MK, ktorý vznikol na základe dodatku č. 1B na rok 2013. 
Informoval, že časť č. 2 navrhol manažment RTVS prerokovať v neverejnom režime, nakoľko 
bude obsahovať aj skutočnosti, ktoré sú strategického významu a ich zverejnenie by mohlo 
ohroziť fungovanie RTVS v konkurenčnom prostredí. Dal hlasovať o tom, aby sa táto časť 
bodu prerokovala v neverejnom režime: 
Členovia Rady RTVS jednohlasne schválili predložený návrh. 
V. Mika odprezentoval predložený návrh na zmenu Dodatku č. 1 na rok 2013. 
M. Kákoš aj na margo dodatku na rok č. 2014 uviedol, že základná zákonom garantovaná 
suma nebude stačiť na normálnu činnosť RTVS a dostane sa úrovňou 10 rokov dozadu tam, 
kde bývala len samotná STV bez SRo. Bez poznania výšky príspevku na zmluvu so štátom 
na ďalší rok nie je možné ani schváliť rozpočet na rok 2014. Myslí si, že by bolo potrebné 
čím skôr vyvolať nejaké rokovania. Otázkou pre neho je, či je zo strategického hľadiska 
dobré teraz prekladať návrh dodatku na minimálnej, štátom garantovanej hranici. Bolo by 
podľa neho lepšie vychádzať z reálnych potrieb a predložiť návrh, ktorý by vychádzal z toho, 
čo RTVS reálne potrebuje pre svoje fungovanie.  
V. Mika uviedol, že pri rokovaniach s MK SR sa vychádza z predikcie 28 mil. €, ale každá 
položka v štátnom rozpočte teraz prechádza revíziou. Čiže je to suma, ktorú má aj RTVS 
naplánovanú v rozpočte na rok 2014.  
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M. Kabát uviedol, že záleží na právnej polohe veci, ale aj podľa neho je nezmyselné držať sa 
tej minimálnej hranice. 
R. Ceizel, manažér Zmluvy so štátom, vysvetlil, že toto je formálny návrh na začiatok 
diskusie s MK SR o dodatku na rok 2014. 
I. Gallo si myslí, že by sa bolo potrebné zaoberať celkovým fungovaním RTVS, pretože 
Zmluva so štátom je len forma, akou do RTVS prichádzajú financie, ale rada by mala zaujať 
aj stanovisko k celkovému financovaniu. Je presvedčený, že v tomto čase by rada mala 
vyslať nejaké posolstvo v tom zmysle, že ak by prišla len tá minimálna zákonom stanovená 
suma, tak by bolo ohrozené riadne fungovanie RTVS. 
V. Mika uviedol, že aj napriek tomu, že v budúcom roku sa RTVS dostane k tým plánovaným 
objemom zo Zmluvy so štátom, t.j. 28 mil. €, tak pre budúci rok to situáciu vyrieši, ale aj tak 
sa bude musieť v najbližšom čase zmeniť systém financovania RTVS, pretože s týmito 
prostriedkami nebude možné financovať RTVS ako rozvojovú a strategickú firmu. 
I. Gallo v zmysle schváleného návrhu vyhlásil neverejnú časť rokovania o tomto bode. 
 
I. Gallo po neverejnej časti predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 102/2013: 
Rada RTVS prerokovala návrh Dodatku č. 2 na rok 2014 k rámcovej Zmluve č. MK – 
138/2012/M o zabezpečení služieb verejnosti v oblasti rozhlasového vysielania a televízneho 
vysielania na roky 2013 – 2017 (ďalej len „Zmluva so štátom“). Predložený návrh berie na 
vedomie s tým, že spodnú hranicu (15 mil. €) stanovenú Zmluvou so štátom považuje za 
nedostačujúcu, ak má RTVS v roku 2014 plniť základné úlohy vyplývajúce zo zákona 
č. 532/2010 o RTVS. Vzhľadom na momentálnu výšku a výber úhrad za služby verejnosti 
a zákonom stanovený podiel reklamného vysielania je Zmluva so štátom významným 
prvkom zabezpečujúcim výrobu pôvodných rozhlasových a televíznych programov. Z týchto 
dôvodov Rada RTVS apeluje na zmluvných partnerov, aby hľadali takú výšku príspevku 
v rámci Zmluvy so štátom, ktorá by v roku 2014 garantovala RTVS plniť svoje zákonné 
povinnosti minimálne v takom rozsahu, ako to je v roku 2013 (vo výške 28 mil. €). 
 
Za: 9 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie č. 103/2013: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. i) zákona č. 532/2010 prerokovala a berie na vedomie 
navrhovaný Dodatok č. 1B na rok 2013 k  Dodatku č. 1 MK – 139/2012/M na rok 2013 
k Zmluve č. MK – 138/2012/M o zabezpečení služieb verejnosti v oblasti rozhlasového 
vysielania a televízneho vysielania na roky 2013 – 2017. 
 
Za: 9 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie č. 104/2013: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie návrh Dohody o započítaní pohľadávok medzi 
Ministerstvom kultúry SR a RTVS v predloženom znení. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy / 



Strana 11 z 15 
 

Proti: 0      
Zdržal sa: 1 / V. Slovák /  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Východiská rozpočtu RTVS na rok 2014 a Návrh Dodatku č. 2 k Zmluve so  
 štátom na rok 2013 - 2017 
V. Mika odprezentoval predložený materiál k východiskám rozpočtu na rok 2014. 
V dôvodovej správe materiálu bolo uvedené aj: 
„Rozpočet na rok 2014 je pripravovaný v súlade s platnou legislatívou t.j. rozpočet na rok 
2014 bude vychádzať z predpokladu, že od 1. januára 2014 zostane v platnosti existujúci 
systém financovania verejnoprávneho vysielania založený na úhrade za služby verejnosti 
poskytované RTVS a príspevku zo štátneho rozpočtu prostredníctvom Zmluvy so štátom.     

Interne je rozpočet Rozhlasu a televízie Slovenska pripravovaný v súlade s  
„Harmonogramom zostavovania rozpočtu RTVS na rok 2014“, ktorý bol schválený 
manažmentom  RTVS. Rozpočet RTVS sa pripravuje tzv. bottom-up spôsobom (zdola 
nahor), t.j. jednotlivé najnižšie útvary RTVS si naplánujú na základe reálnych potrieb a limitov 
RTVS svoje rozpočty a na základe týchto požiadaviek odbor rozpočtu a kontrolingu 
vypracuje rozpočet za celú RTVS. V prípade ak rozpočet na základe týchto údajov nebude 
spĺňať záväzný ukazovateľ stanovený MF SR (celkový prebytok vo výške 2 029 904 €), 
manažment rozhodne, v ktorých oblastiach bude potrebné racionalizovať čerpanie výdavkov 
RTVS. Rozpočet sa pripravuje osobitne za oblasti výroby a vysielania, miezd, réžie 
a investícií.“              
P. Kubica požiadal o vysvetlenie rozdielnosti v rozpočte výberu úhrad za služby verejnosti, 
ktoré sa vyskytli v predložených materiáloch. 
M. Guľa vysvetlil, že zmenou zákona vzniklo veľa nespracovanej korešpondencie a tie čísla 
uvedené v materiáloch sú len odhady v rozdielnych časoch a stavoch spracovania 
dokumentov. Plánuje sa výber v sume 70,6 mil. €. 
Návrh Dodatku č. 2 k Zmluve so štátom na rok 2013 - 2017 
M. Jesenko uviedol, že mu v návrhu chýba zdôvodnenie nevyhnutnosti investičných akcií. 
V. Mika odpovedal, že toto sú alokované veci zo zdrojov z roku 2012 a sú nevyhnutné 
z hľadiska štandardu pracovných podmienok. 
M. Kákoš sa spýtal, v akom časovom horizonte sa predpokladá uzatvorenie výšky príspevku 
zo Zmluvy so štátom. 
V. Mika predpokladá, že by sa to mohlo uzavrieť do konca septembra. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 105/2013: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o príprave rozpočtu RTVS na rok 2014. 
 
Za: 9 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
8.   Prehľad plnenia Zmluvy so štátom za I. polrok 2013  
I. Gallo uviedol, že ide o štandardný materiál o plnení Zmluvy so štátom, ktorý sa predkladá 
raz za štvrťrok. 
V. Mika odprezentoval predložený materiál, ktorý obsahoval podrobnú štatistiku plnenia 
Zmluvy so štátom. 
M. Jesenko, ako spravodajca k tomuto bodu uviedol, že aj na DK sa venovali predloženému 
materiálu. Skonštatoval, že štatistiky sú skreslené aj skutočnosťou, že sa ešte dočerpávajú 
prostriedky z roku 2011. 



Strana 12 z 15 
 

M. Kákoš poznamenal, že by rada mohla dostať aj presnejšiu štruktúru programových typov 
a nie len objemy pre jednotlivé dramatické typy. Potom by mohla Rada RTVS dávať aj 
nejaké odporúčania na doplnenie niektorých vecí do Zmluvy so štátom. 
J. Chudík poznamenal, že by sa aj v Zmluve so štátom mohlo špecifikovať detské vysielanie. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 106/2013: 
Rada RTVS berie na vedomie Prehľad plnenia Zmluvy so štátom za I. polrok 2013. 
 
Za: 9 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
9. Správa o stave výberu úhrad za služby verejnosti poskytované RTVS za I. 

polrok 2013 
M. Guľa odprezentoval predložený materiál, ktorý obsahoval aj tieto informácie: 
„V súvislosti so zmenou zákona o úhrade za služby verejnosti, ktorou boli stanovené nové 
povinnosti platiteľov úhrady pri nahlasovaní a preukazovaní oslobodenia od platenia úhrady, 
resp. platenia zníženej sadzby úhrady prišlo k výraznému nárastu písomnej, mailovej a 
telefonickej korešpondencie a komunikácie.  
V období I. polroka 2013 bolo na Odbor výberu úhrad doručených viac ako 400 000 listov, do 
novozriadeného call centra a na pracovisko Odboru výberu úhrad sa dovolalo viac ako 
50 000 ľudí, od 10.3. do 30.6. referenti vybavili 4 770 osobných návštev, na e-mailovú 
adresu bolo prijatých viac ako 50 000 e-mailov, mnohé z nich doručili pisatelia aj viac krát. 
Na spracovanie agendy okrem interných zamestnancov boli preto od apríla 2013 využívaní 
aj brigádnici. V priemere pracovalo 20 brigádnikov mesačne, ktorí odpracovali 4 806 hodín. 
Ku koncu I. polroka 2013 bolo vyriešených 15 000 e-mailov a spracovaných a 
naskenovaných viac ako 103 000 listov a formulárov.  
Vyhodnotenie plnenia príjmov  

v €:  
rozpočet 

2013 
skutočnosť I. 

p. 2013 % plnenia 
skutočnosť I. 

p. 2012 
Rozdiel 
(13-12) 

Index 
(13/12) 

úhrady za služby 
verejnosti  71 500 000 37 643 446 52,65 37 920 000 -276 554 0,99 
vymožené 
koncesionárske 
poplatky 0 13 821 x 8 986 4 835 1,54 
spolu daňové 
príjmy 71 500 000 37 657 267 52,67 37 928 986 -271 719 0,99 
Z uvedenej tabuľky vyplýva, že daňové príjmy RTVS v I. polroku 2013 poklesli oproti 
sledovanému obdobiu minulého roka o 271 719 €. Hlavným faktorom medziročného poklesu 
príjmov z úhrad za služby verejnosti je predovšetkým skutočnosť, že dochádza k úbytku 
platiteľov fyzických osôb.“  
P. Kubica, ako spravodajca k tomuto bodu sa spýtal, či sa dá reálne stihnúť spracovať všetku 
korešpondenciu. 
M. Guľa odpovedal, že to považuje za reálne.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 107/2013: 
Rada RTVS berie na vedomie Správu o stave výberu úhrad za služby verejnosti 
poskytované RTVS za I. polrok 2013. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kákoš, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
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Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1  / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
10. Správa o plnení a realizácii programového konceptu RTVS za I. polrok 2013 
I. Gallo informoval, že ide o štandardný materiál o , ktorý sa predkladá raz za štvrťrok. 
M. Kákoš v tejto súvislosti navrhol, aby sa usporiadalo jedno pracovné neverejné stretnutie, 
na ktorom by bol priestor na širšiu diskusiu s manažmentom o programe RTVS. 
Členovia Rady RTVS aj GR RTVS súhlasili s predloženým návrhom. 
M. Kákoš ako spravodajca k predloženému materiálu uviedol, že ho považuje za dobre 
vypracovaný. Pozitívne hodnotí vybudovanie systému programového plánovania a že 
funguje dramaturgická rada. Myslí si, že toto sa prejaví až v roku 2014, kedy začnú fungovať 
tituly, ktoré prešli týmto systémom. Zdá sa mu však, že SRo v poslednom období akoby 
strácal svoju tvár, ktorú nadobudol v posledných 10-tich rokoch. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 108/2013: 
Rada RTVS berie na vedomie Správu o plnení a realizácii programového konceptu RTVS za 
I. polrok 2013. 
 
Za: 9 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
11. Vyhodnotenie vysielania RTVS v rámci letnej programovej štruktúry 
I. Nagy, ako spravodajkyňa k rozhlasovej časti tohto bodu uviedla, že letná programová 
štruktúra naplnila jej očakávania. Skonštatovala, že bola ovplyvnená odlivom a inou skladbou 
divákov a dôležitými udalosťami, ktoré sa v tomto období odohrali. Za dominantné považuje 
relácie k 1150. výročiu príchodu Cyrila a Metoda. Vyzdvihla aj „Folklórne leto“ na Rádiu 
Regina. 
J. Chudík, ako spravodajca k televíznej časti tohto bodu skonštatoval, že nastavená 
programová štruktúra bola naplnená a má pocit, že reprízovosť ani neznížila kvalitu 
vysielania. Upozornil na absenciu dokumentov o významných osobnostiach, ktorá sa 
prejavila pri úmrtiach, ktoré boli v danom období. 
V. Mika reagoval na predrečníkov a uviedol, že už sa realizuje kalendár udalostí a nemalo by 
sa v budúcnosti stávať, že by RTVS nevedela reagovať na niektoré udalosti. To, že chýbajú 
časozberné dokumenty si uvedomuje a upozorňoval na to už od svojho nástupu. Je to však 
podľa neho niekoľkoročná práca. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 108/2013: 
Rada RTVS berie na vedomie Vyhodnotenie letnej programovej štruktúry RTVS. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kákoš, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1  / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
12. Voľba podpredsedu Rady RTVS 
I. Gallo informoval, že 29.9.2013 uplynie funkčné obdobie súčasnému podpredsedovi M. 
Jesenkovi. Vzhľadom na to, že rada má len dvoch funkcionárov, považuje za nevyhnutné, 
aby bola funkcia podpredsedu rady bez prestávky obsadená. Pripomenul, že voľba sa riadi 
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čl. 3 a čl. 4 Rokovacieho poriadku Rady RTVS a samotný akt tajnej voľby rieši čl. 9 
rokovacieho poriadku.  
I. Gallo dal priestor na predkladanie návrhov na kandidátov na podpredsedu Rady RTVS: 
I. Nagy navrhla M. Kákoša. 
V. Slovák navrhol súčasného podpredsedu M. Jesenka. 
I. Gallo sa spýtal M. Kákoša a M. Jesenka, či prijímajú kandidatúru. 
M. Kákoš kandidatúru prijal. 
M. Jesenko neprijal svoju kandidatúru a poďakoval za dôveru. 
I. Gallo vyhlásil 5 minútovú prestávku na prípravu volebných lístkov. 
Členovia Rady RTVS si za overovateľov voľby zvolili I. Nagy a J. Chudíka. 
I. Gallo požiadal o vyplnenie hlasovacích lístkov a vhodenie do hlasovacej urny. 
I. Gallo  po zrátaní hlasovacích lístkov vyhlásil výsledky voľby podpredsedu Rady RTVS 
a skonštatoval, že za podpredsedu Rady RTVS bol zvolený M. Kákoš. 
 
Zápis z voľby podpredsedu Rady RTVS 19.9.2013: 
Počet vydaných hlasovacích lístkov: 8 
Počet odovzdaných hlasovacích lístkov: 7 
Počet neplatných hlasovacích lístkov: 0 
Kandidát M. Kákoš: ZA: 7, ZDRŽAL SA: 1, PROTI: 0 
Overovatelia voľby: I. Nagy a J. Chudík. 
 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 110/2013: 
Rada RTVS v zmysle § 14 ods. 4 písm. a) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS zvolila za 
podpredsedu Rady RTVS na funkčné obdobie 2 roky s účinnosťou od 29.9.2013 do 
28.9.2015 Mgr. Martina Kákoša.   
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kákoš, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1  / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
M. Kákoš sa poďakoval členom Rady RTVS za prejavenú dôveru. 
 
13. Sťažnosti a podnety 
I. Gallo informoval, že členovia rady majú k dispozícii všetku korešpondenciu a ku takmer 
všetkým podnetom je priložené aj stanovisko RTVS. Podrobne prešiel všetku došlú 
korešpondenciu a informoval o spôsobe jej vybavenia. Informoval, že prišlo viac podnetov, 
ktoré namietajú príliš veľa anglickej hudby oproti slovenskej na Rádiu Slovensko. 
Skonštatoval, že bude pravdepodobne treba vyžiadať playlisty za viac dní, aby sa dalo 
posúdiť či je dodržiavaný návrh podielu domácej hudobnej produkcie na plánovanom 
celkovom vysielacom čase jednotlivých rozhlasových programových služieb, ktorý je 
uvedený v programovom koncepte RTVS. 
V. Mika uviedol, že hudobný formát nie je nemenná vec a aj výsledky mapovacích štúdií sa 
môžu v budúcnosti prejaviť na hudobnom formáte. 
J. Chudík súhlasí so sťažovateľmi a uviedol, že niekedy beží doobeda len anglická hudba 
a v noci sa to vyvažuje slovenskou hudbou. Upozornil, že dobré hudobné produkcie sú aj 
v iných krajinách ako sú prezentované v hlavnom prúde, napríklad v Bulharsku a Rusku. 
V. Mika zastáva názor, že na Rádiu Slovensko musí byť hlavný hudobný prúd a menšinové 
žánre patria na ostatné programové služby. 
V. Štofaník upozornil, že je aj veľa piesní, ktoré sa vykazujú ako slovenské, ale spievané sú 
po anglicky.  
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I. Gallo uviedol, že ak SRo funguje v komerčnom prostredí, tak to treba trochu zasadzovať aj 
do tohto kontextu. Pripomenul, že v minulosti boli komerčné rádia, ktoré sa snažili presadiť 
s konceptom slovenskej hudby a neuchytili sa. Nechce však tým povedať, že Rádio 
Slovensko má hrať len zahraničnú hudbu, ale treba nájsť nejaký akceptovateľný kompromis.  
V. Mika skonštatoval, že SRo má 9 programových služieb, ktoré sa majú dopĺňať a nie 
kanibalizovať. Čiže je výhodou SRo, že na jednom okruhu môže hrať hlavný prúd a niekde 
inde sa absolútne odlišovať od konkurencie. 
 
14. Rôzne 
I. Gallo uviedol, že návrh termínu na najbližšie rokovanie je 30.10. v Košiciach. Poďakoval 
prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
V Bratislave 25.9.2013. 
 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

 
 
Mgr. Igor Gallo 

       predseda Rady  
Rozhlasu a televízie Slovenska 

 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne usporiadaný 
podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
 


